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Schriftelijke Vragen VVD Nieuwkoop 
  
Onderwerp:  laadpalen voor elektrische auto’s 
Ingediend op: 9 februari 2022 
Door: P. Platen 
 
Geacht college, 
 
Het aantal elektrische auto’s stijgt. Zeker ook in Nieuwkoop waar sprake is van een bovengemiddeld 
autobezit.  Daarmee stijgt ook de behoefte aan een laadpaal in de openbare ruimte (AD Alphen 5 
februari 2022 “We gaan massaal over op de elektrische auto”). De VVD heeft het signaal ontvangen, 
dat een grote laadpaal exploitant  gemeenten heeft gemeld per 1 januari 2022 te stoppen met het 
plaatsen en exploiteren van laadpalen in de openbare ruimte. Daarbij worden verschillende oorzaken 
genoemd.   
 
In verband met deze ontwikkeling heeft de VVD de volgende vragen. 
 
Vragen: 
 
1. Heeft de gemeente Nieuwkoop van een of meerdere exploitanten van laadpalen bericht 
ontvangen, dat zij stoppen c.q. gaan stoppen met de aanleg, de exploitatie en het beheer van deze 
laadpalen? Zo ja, wat doet u om deze exploitant(en) te behouden?  Om hoeveel laadpalen in onze 
gemeente gaat het? Wat zijn de gevolgen van dit (plotseling c.q. binnenkort) stoppen voor bestaande 
en aangevraagde laadpalen en hoe gaat u deze gevolgen aanpakken? 
 
Voor het stoppen van de aanleg en exploitatie worden verschillende oorzaken genoemd. Het zou 
steeds moeilijker zijn plekken in de openbare ruimte te vinden waar een of meerdere laadpalen 
geplaatst kunnen worden. Ook duurt de vergunningprocedure voor een laadpaal (zeer) lang.  
 
2. Herkent u de uitspraak dat het steeds moeilijk wordt laadplekken in het openbare gebied van onze 
gemeente te vinden? Zo ja, betekent dit dat er een grens zit aan het elektrisch opladen van auto’s en 
daarmee aan het aantal auto’s, dat in de openbare ruimte kan worden opgeladen? Wat vindt u van 
deze ontwikkeling en wat gaat u hieraan doen? 
 
3. Hoe lang duurt het gemiddeld in Nieuwkoop vanaf het indienen van een aanvraag voor het 
plaatsen van een elektrische laadpaal tot de in gebruikname van de paal? Hoeveel weken neemt de 
vergunningprocedure daarvan in beslag? Kan er versnelling in de aanvraag-/vergunningprocedure 
worden gebracht? Zo ja, op welke manier en wat scheelt dat qua tijd?  
 
In afwachting van uw beantwoording, 
Met vriendelijke groet, 
 
De VVD Fractie 


